
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 3. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 558

Vil ministeren i forlængelse af svar på UUI alm. del – spm. 445 oplyse, om det vil være

normal praksis, at der i ministeriet og/eller Udlændingestyrelsen udfærdiges et telefonno-

tat i anledning af samtaler som den, der fandt sted 22. juni 2017, da styrelsen orienterede

ministeriet om fundet af en e-mail af 10. februar 2016? Hvis der er en praksis om at ud-

færdige et telefonnotat, ønskes oplyst, hvorfor den i dette tilfælde tilsyneladende blev fra-

veget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Nielsen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
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1/1

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2018-19
UUI Alm.del -  Spørgsmål 558

Offentligt


